
2 punten: 

PUNT 1: De vervuiler betaalt!  

Dus niet-biologische produkten in de supermarkt duurder maken dan produkten die wel biologisch 
zijn. 

Dus ook niet-biologische bloemen duurder dan bloemen die wel biologisch geteeld zijn. Het gebruik 
van bestrijdingsmiddelen veroorzaakt milieuschade (vermindering van biodiversiteit, schade aan 
gezondheid van mens en dier). Dit zal de samenleving veel geld gaan kosten. Meer geld dan de 
investering die we nú moeten doen om naar de biologische landbouw over te stappen. Vermindering 
van biodiversiteit zal ook de oogst van de boer gaan beinvloeden. Bijvoorbeeld door het niet meer 
bestuiven van fruit door bijen doordat de bijenpopulatie uiteindelijk zal verdwijnen door het blijven 
gebruiken van bestrijdingsmiddelen. 

Maak je produkten die met bestrijdingsmiddelen tot stand zijn gekomen dus duurder dan produkten 
die zonder bestrijdingsmiddelen tot stand zijn gekomen, dan zullen de boer en de consument 
makkelijker overstappen op de biologische landbouw. Het is aan de overheid hier beleid voor te 
ontwikkelen en belangrijke keuzes te gaan maken! 

 

PUNT 2: Zoals je zelf niet behandelt wil worden door een ander, zo behandel je dus ook geen dier! 

Ik zou dus heel graag veel meer diervriendelijkheid willen in de vee-industrie. 

Dieren hebben ook gevoel en kennen ook compassie met elkaar. Geen mensonterende 
veetransporten meer. Niet onverdoofd slachten in Europa. Veel ruimte voor de dieren. Bomen in de 
wei, zodat dieren in de wei meer variatie hebben dan vaak alleen maar wat saai gras om zich heen. 

Bedankt voor het lezen! En ook veel succes met het maken van beleid! 

 


